
 

Jaarverslag MR 2022-2023 Cuneraschool 
 

 

Leden van de MR 

Oudergeleding (OMR): Boukje Zonneveld, Martijn van den Hombergh (voorzitter), Edwin Zeller,  

Personeelsgeleding (PMR): Richard Verkerk, Rob Diepenbroek (secretaris), Annie van Son 

 

Vergaderingen 

De MR is dit schooljaar zes keer bijeengekomen. De vergaderingen waren afwisselend op maandag 

en dinsdag om 19.00 uur. De directie (Henriëtte Vaandering) heeft aan iedere vergadering 

deelgenomen. Zij zat alleen bij het eerste gedeelte van de vergadering.  

Vaste onderwerpen op de agenda waren: mededelingen vanuit de directie, items jaarplanning, input 

ouders, lopende items en inkomende/uitgaande stukken.  

 

Informatievoorziening 

De directie heeft de voorzitter van de MR telkens voorafgaand aan de vergadering van informatie 

voorzien. Indien nodig, stuurde hij ook buiten de vergaderingen om informatie over onderwerpen die 

de Cuneraschool aangingen. De secretaris kondigde de MR vergaderingen aan in de Blauwe Brief 

met de uitnodiging aan ouders om eventuele bespreekpunten te communiceren. Een kort verslag van 

de MR-vergadering werd ook aan ouders gecommuniceerd via de Blauwe Brief met een link naar de 

notulen. 

 

Communicatie met de GMR 

Regelmatig werd informatie vanuit de GMR, zoals de notulen van de GMR vergaderingen en 

uitnodigingen voor thema-avonden per e-mail met de MR gedeeld.  

Vanuit SKOVV is er een (G)MR reglement opgesteld om de taken, bevoegdheden en 

verantwoordelijkheden van de gemeenschappelijke medezeggenschapraad (GMR) en de 

medezeggenschapraad van iedere afzonderlijke school (MR) vast te leggen. Dit reglement is 

aangepast naar de wensen en gedachten van de MR. 

Scholing 

Nvt. 

 

Acties, adviezen en besluiten per vergadering 

Een chronologisch overzicht van de actiepunten, adviezen en besluiten die dit schooljaar aan de orde 

zijn geweest in de MR, is te vinden op de volgende pagina. 

 

Actiepunten voor 2023/2024 

Op de agenda van de MR in het schooljaar 2023/2024 staan volgens het jaarplan de volgende vaste 

bespreekpunten: de begroting, de OR begroting, de formatie en de vakantieplanning. Daarnaast 

zullen ook andere beleidsstukken besproken worden op verzoek van Henriëtte, onder andere het 

meerbegaafdheidsbeleid. Naast het jaarplan wil de MR een eigen activiteitenplan opstellen. Dit is een 

plan waarin de MR-leden zelf aangeven welke aandachtpunten, controle-aspecten en speerpunten uit 

het 4-jarig schoolplan zij willen bespreken.   



Datum Acties, adviezen en besluiten 
 

19 september • De directie heeft het jaarplan van 2022-2023 toegelicht aan de MR. Voor 
onderwijsontwikkeling zijn de belangrijkste speerpunten: kwaliteitsverbetering 
door middel van de nieuwe vergaderstructuur.  

• De directie ligt toe hoe de toegekende NPO-middelen (Nationaal Programma 
Onderwijs) worden besteed om de kwaliteit van het onderwijs op de 
Cuneraschool verder te verbeteren, o.a. door inzet van onderwijsassistenten, 
een gedragsspecialist en vakdocenten voor gym- en danslessen.  

15 november • De directie heeft de begroting voor schooljaar 2022-2023 toegelicht en de 
vragen van de MR beantwoord. De MR heeft een positief advies gegeven over 
deze begroting. 

• De MR heeft een positief advies gegeven over de begroting van de OR.  

• De MR bespreekt de begroting van de TSO en geeft een positief advies. 

23 januari  • KC-er (voorheen IB-er) presenteert het plan (hoog-)begaafdheid en 
beantwoordt vragen vanuit de MR. 

• Directie bespreekt jaarplan SKOVV: ‘Lerende cultuur en vakmanschap van de 
leraar. Directie wil input vanuit MR om dit jaarplan met bovenstaande slogan 
ook op het Cuneraplan te schrijven. 

• CITO (LVS) toetsen stoppen. Dit wordt voor onze school ‘Leerling in beeld’-
toetsen. 

• Voorzitter stuurt bericht naar SKOVV over meer duurzaamheid in de scholen. 

7 maart • Directie ligt het vakantierooster toe. 

• Op dit moment is er een wachtlijst voor zij-instromers door de hoeveelheid 
afhankelijk van groep. 

• Jaarplan wordt besproken 

11 april • Directie presenteert de hoofdpunten uit tevredenheidsonderzoek 

• Jaarplanning wordt vastgesteld. 

30 mei • De MR bespreekt de formatie van schooljaar 2023-2024. De Cuneraschool 
behoud 12 groepen, er komt een groep 3/4, en 5/6. 

• De directie blikt terug op de speerpunten uit het jaarplan 2021-2022. Er is op 
alle speerpunten vooruitgang geboekt. 

• Jaarplan 2023 – 2024 wordt gepresenteerd door Henriëtte per domein. 
Henriëtte heeft geprobeerd om het zoveel mogelijk te laten aansluiten bij het 
koersplan van SKOVV 

• CITO-eindtoets: Leerkracht groep 8 licht de resultaten van de Cito van dit jaar 
toe. De eindtoets wordt gepresenteerd op schoolniveau met de daarbij 
behorende actiepunten/conclusies. 

• Annie neemt na dit schooljaar afscheid van de MR. Namens het personeel zal 
in plaats van Annie, Mieke zitting nemen in de MR. 

• De zittingstermijn van Martijn is verstreken, maar Martijn is opnieuw 
verkiesbaar voor een periode van 3 jaar. Na een ingetogen oproep voor 
nieuwe MR-leden hebben er zich geen kandidaten gemeld.  

• De directie blikt terug op de speerpunten uit het jaarplan 2021-2022. Er is op 
alle speerpunten vooruitgang geboekt. 

• Schooljaar 2023-2024 komt er nieuw schoolmeubilair. 

 


